

裁切线

辅助线

压痕线

牙 刀

V槽线

画 线

半穿刀

■外表面视图

□内表面视图

定向市场：

含无线充功能充电器（美日规）说明卡

UGREEN

User Instruction

T1

FC

EN

FCC Statement

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

FCC Radiation Exposure Statement

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the equipment and receiver.
—Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance of 20 cm between the radiator and your body.

Manufacturer: Ugreen Group Limited
Manufacturer Add: Ugreen Building, Longcheng Industrial Park, Longguanxi Road, Longhua, Shenzhen, China
Tel: +86-755-28066530 Email: support@ugreen.com

US REP: America Ugreen Limited
Add: 108 West, 13Th Street, Wilmington, Delaware 19801, United States

- 1 -

- 2 -

CN

FCC 声明

本产品符合美国联邦通信委员会 (FCC) 规则第 15 部分的规定。操作时应确保：
(1) 无有害干扰产生。(2) 能够抵御可能引发意外操作的任何干扰。

警告：未经合规责任方明确批准，擅自改装本产品将可能导致您失去操作本产品的权利。

FCC 辐射暴露声明

本产品符合美国联邦通信委员会 (FCC) 的非受控环境辐射暴露限制要求。请注意，不要将本产品与任何其他天线或发射器放在一起或联合使用。

注：根据 FCC 规则第 15 部分的规定，本产品已通过检测，符合 B 级数字设备的限制要求。这些限制要求旨在合理保护住宅环境免受有害干扰。因本产品涉及射频能量的生成、使用和辐射，若未按说明书正确安装和使用，可能会对无线电通信产生有害干扰。然而，对于特定安装环境，无法保证完全无干扰。若您发现本产品对无线电或电视接收造成干扰（通过关闭和打开产品即可测试），建议采取以下一种或多种措施解决：
—调整接收天线的方向或位置。
—加长本产品与接收器之间的距离。
—确保本产品与接收器的电源插座不在同一电路。
—咨询经销商或无线电 / 电视技术人员获取专业帮助。

本产品符合美国联邦通信委员会 (FCC) 的非受控环境辐射暴露限制要求。在安装和操作本产品时，确保辐射体与身体之间的距离不少于 20 厘米。

制造商：Ugreen Group Limited
制造商地址：Ugreen Building, Longcheng Industrial Park, Longguanxi Road, Longhua, Shenzhen, China
电话：+86-755-28066530 电子邮箱：support@ugreen.com

美国代表处：America Ugreen Limited
地址：108 West, 13Th Street, Wilmington, Delaware 19801, United States

EN

IC Statement:

EN

This device complies with Industry Canada ICES-003 standard(s) & Industry Canada licence-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions:
(1) this device may not cause interference.
(2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device.

This equipment complies with IC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This equipment should be installed and operated with minimum distance of 20 cm between the radiator and your body. This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

FR

Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes:
(1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage.
(2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux rayonnements de la IC établies pour un environnement non contrôlé. Cet équipement doit être installé et fonctionner à au moins 20cm de distance d' un radiateur ou de votre corps. Cet émetteur ne doit pas être co-localisé ni fonctionner en conjonction avec une autre antenne ou un autre émetteur.

CAN ICES-003(B) / NMB-003(B)

CN

IC 声明：

本产品符合加拿大工业部 ICES-003 标准、加拿大工业部免许可 RSS 标准。操作时应确保：
(1) 无有害干扰产生。
(2) 能够抵御可能引发意外操作的任何干扰。

本产品符合加拿大工业部 (IC) 的非受控环境辐射暴露限制要求。在安装和操作本产品时，确保辐射体与身体之间的距离不少于 20 厘米。请注意，不要将本产品与任何其他天线或发射器放在一起或联合使用。

CAN ICES-003(B) / NMB-003(B)

Warranty Information

A limited 2-year warranty applies to all UGREEN products purchased from UGREEN official store or authorized sellers. Please feel free to contact us if you run into any problems.

- 3 -

- 4 -

03.BB.00000.UG.0203.38

- 备注：
1. 材质：80g白牛皮纸

2. 表面处理：/

3. 印刷颜色：1C

4. 成型尺寸：60x80mm

5. 展开尺寸：180x80mm

6. 尺寸公差：±0.5 mm

7. 印刷偏位：<=0.5 mm

8. 套印偏位：<=0.35 mm

9. 成型工艺：对折

10. 所有成品及辅料符合欧盟包装指令94/62/EC，美国TPCH，欧盟REACH

11.印刷油墨（成品）矿物油含量需满足MOSH(C15-C36)小于0.1%；MOAH（1-7芳香环）小于0.1%；MOAH（3-7芳香环）小于0.0001%

SELECT			V							SCALE 1:1	UGREEN 绿联 深圳市绿联科技股份有限公司				
Dim	TOL	A	B	C	EPS	EPE	EPP	BAG	CTN	LABEL	SHEET 1/1	物料名称:含无线充功能充电器（美日规）说明卡			
0~6		0.05	0.05	0.10						0.20					
6~30		0.10	0.15	0.20	0.50	0.50	0.50	3.00		0.20					
30~120		0.15	0.20	0.30	0.50	0.50	0.50	5.00	1.00	0.25	UNIT mm	产品名称	料号	项目工程师	核准
120~300		0.20	0.30	0.40	1.00	1.00	1.00	10.00	1.00	0.30					
300~450		0.25	0.40	0.50	2.00	2.00	2.00	15.00	2.00	0.50					
450~600		0.30	0.50	0.60	3.00	3.00	3.00	20.00	3.00	0.80				/	曾爽
DRAFT TOLERANCE				± 0.20*		CRITICAL DIM. MARK				*					